
 
 
 
 
 
 
 
Beograd, 14.11.2011. godine       
 
 
Zapisnik sa 35. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije koja je održana u Zrenjaninu 

03.11.2011. godine u prostorijama Rvačkog kluba "Proleter" iz Zrenjanina  
sa početkom u 17:30 časova. 

Sednici su prisustvovali sledeći članovi Predsedništva: Željko Trajković, Zoran Sinđić, Ivica 
Frgić, Zoltan Balint, Dragan Vulešević, Gradimir Dedić i Zoran Mijić. Sednici nisu 
prisustvovali: Rajko Baltić i Mladen Kecman. 
Sednici su prisustvovali i: Savo Zatezalo, Milorad Dokmanac, Prvoslav Ilić, Jovica Mihailović, 
Uroš Jovanović i Milan Jelić. 
Zapisnik je vodio: Milan Jelić. 
 
Za ovu sednicu Predsedništva predložen je sledeći  
 

DNEVNI RED 
 
 
1.  Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 34. sednice Predsedništva Rvačkog saveza  
 Srbije., 
2.  Izveštaj sa svetskog prvenstva u rvanju u neolimpijskim disciplinama koje je  
 održano u Beogradu u tehničkoj organizaciji Rvačkog kluba "Radnički" iz  
 Beograda (izvestilac: Mladen Kecman)., 
3.  Predlog kalendara takmičenja Rvačkog saveza Srbije za  2012. godinu., 
4.  Okvirni program rada Stručnog štaba za 2012. godinu., 
5.  Informacija o zakonskim obavezama Saveza i klubova prema Agenciji za privredne  
 registre (APR)., 
6.  Presek finansijskog stanja Rvačkog saveza Srbije., 
7.  Podrška sportistima iz inostranstva za dobijanje dvojnog državljanstva u cilju  
 nastupa za  
 reprezentaciju Srbije., 
8.  Razno. 
 
 
 
Pre početka radnog dela sednice, Željko Trajković je čestitao Savi Zatezalu na izuzetnom uspehu 
- osvajanje zlatne medalje u konkurenciji veterana na prvenstvu sveta u Poljskoj (grčko-rimski 
stil) i zlatne medalje u Albaniji (slobodan stil). 
 
Pošto je predloženi dnevni red usvojen  Predsedništvo je počelo sa radom i odlučivanjem. 
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1.  Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 34. sednice Predsedništva Rvačkog saveza 
Srbije 
 
Zapisnik sa 34. sednice Predsedništva je usvojen u celini. 
 
2.   Izveštaj sa svetskog prvenstva u rvanju u neolimpijskim disciplinama koje je 
održano u Beogradu u tehničkoj organizaciji Rvačkog kluba "Radnički" iz Beograda 
(izvestilac: Mladen Kecman) 
 
Po ovoj tački dnevnog reda Predsednišvo je donelo odluku da će se o izveštaju sa svetskog 
prvenstva u rvanju u neolimpijskim disciplinama raspravljati kada izveštaj bude podneo Mladen 
Kecman, ispre tehničkog organizatora ovog takmičenja - Rvački klub "Radnički" iz Beograda. 
 
3.  Predlog kalendara takmičenja Rvačkog saveza Srbije za  2012. godinu 
 
Po ovoj tački dnevnog reda Predsedništvo je donelo odluku da se predloženi kalendar takmičenja 
za 2012. godinu usvaja u načelu, s tim da se ostavi mogućnost korekcije u vezi reorganizacije 
liga takmičenja u skladu sa predlogom da liga takmičenje u narednoj godii bude održana po 
dvokružnom sistemu. 
 
4.  Okvirni program rada Stručnog štaba za 2012. godinu  
 
Po ovoj tački dnevnog reda izvestilac je bio M. Dokmanac koji je obrazložio dostavljeni okvirni 
program rada za 2012. godinu. Posebno je naglasio važnost predolimpijskih turnira, kao i 
seniorskog prvenstva Evrope u martu u Beogradu. 
Ž. Trajković je izrazio nezadovljstvo u radu sa reprezentativacima i apostrofirao nedisciplinu, 
problem autoriteta i uopšte ozbiljnosti prema nacionalnom grbu. Mora se pojačati i unaprediti rad 
kako bi s došlo do rezultata. Uslovi koje je reprezentativcima obezbedio Rvački savez Srbije, u 
saradnji sa Ministarstvom omladine i sporta Republike Srbije i Olimpijskim komitetom Srbije, 
nikada nisu bolji. 
I  Frgić je rekao da je svaka dobronamerna kritika korisna i da se slaže da se mora pojačati rad i 
disciplina. 
Z. Balint je rekao da je najveći problem nedisciplina i odnos prema reprezentativnim obavezama. 
Takoće, njegovo mišljenje je da se treba orijentisati na 2 ili 3 reprezentativca od kojih se očekuje 
vrhunski rezultat i njih treba voditi na međunarodne turnire i velika takmičenja, a ne 6 ili 7. 
G. Dedić je rekao da je rad sa reprezentativcima odličan, ali da je rad po klubovima veoma loš. 
Kriterijumi se moraju pojačati i moramo insistirati na unapređenju rada po klubovima gde se 
stvara baza. 
 
Predsedništvo je usvojilo okvirni program rada Stručnog štaba za 2012. godinu. 
 
5.  Informacija o zakonskim obavezama Saveza i klubova prema Agenciji za privredne  
registre (APR) 
 
M. Dokmanac je rekao da se svi potrebni dokumenti za preregistraciju klubova nalaze na 
zvaničnom sajtu Rvačkog saveza Srbije i svima su dosupni. 
Takođe, po ovom pitanju svoje usluge klubovima je ponudila agencija "Sava" iz Sombora koje 
će obaviti sve poslove oko prevođenja u APR  za iznos od 1.200,00 dinara po klubu. Ta ponuda 
će biti objavljena na sajtu Rvačkog saveza Srbije, a Savez i klubovi su u zakonskoj obavezi da 
poslove preregistracije obave do 12.04.2011. godine. 
 



6.  Presek finansijskog stanja Rvačkog saveza Srbije 
 
M. Jelić je ukratko izvestio o trenutnoj finansijskoj situaciji u kojoj se nalazi Savez. Kako Savez 
ima dugovanja u okvirnom iznosu od 2.500.000,00 dinara po nalogu predsednika Saveza 
kancelarija je obavila sve neophodne radnje u cilju podizanja revolving kredita kod Hypo banke.  
Po ovoj tački dnevnog reda Predsedništvo je usvojilo presek finansijskog stanja i dalo ovlašćenje 
predsedniku Saveza da može da potpiše Ugovor sa Hypo Alpe Adria bankom u vezi podizanja 
revolving kredita u iznosu od 2.500.000,00 dinara. 
 
7.  odrška sportistima iz inostranstva za dobijanje dvojnog državljanstva u cilju 
nastupa za reprezentaciju Srbije 
 
Predsedništvo je, po ovoj tački dnnevnog reda, donelo odluku da se za sledeću sednicu 
Predsedništva pripremi kompletna i potpuna informacija koja podrazumeva: finansijske uslove i 
dalji status sportista u smislu njihovog finansiranja (klubski ili reprezentativni). 
 
8.  Razno 
 
Po ovoj tački dnevnog reda donete su sledeće odluke: 
 
- Za potrebe organizacije finala play off-a I Rvačke lige Srbije grčko-rimskog stila za 2011. 
godinu biće angažovano 3 sudije iz inostranstva zbog uočenih grešaka i dešavanja na 
prošlogodišnjem finalnom turniru u Beogradu. 
- Daje se ovlašćenje J. Mihailoviću da, za potrebe Saveza, izvrši izradu kalendara za 2012. 
godinu po ceni od 200,00 dinara po komadu. 
- Za potrebe organizacije prijema delegacije Rvačkog saveza Srbije u Ambasadi Republike 
Srbije u Budimpešti potrebno je izraditi 15 plaketa (zahvalnica). Delegaciju Rvačkog saveza 
Srbije će činiti: Ž. Trajković, Z. Balint i S. Zatezalo. 
 
Na kraju sednice, D. Vulešević je ukratko opisao događaj oko kašnjenja članova Rvačkog kluba 
"Proeleter" iz Zrenjanina na meč sa Rvačkom klubom "Ljubomir Ivanović-Gedža" iz 
Mladenovca, kojom prilikom je taj meš registrovan službenim rezutatom. Kako kašnjenje nije 
bilo namerno i prouzrokovano je nepredviđenim razlozima, D. Vulešević je apelovao da se mora 
razmišljati u korist rvanja i da se moraju donositi odluke u tu svrhu, a ne protiv. S tim u vezi, 
potrebno je doraditi postojeće propozicije takmičenja. 
 
 Sednica Predsedništva završila je sa radom u 19:00 časova. 
 
 
 
 
    RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
 
 
 
        Zapisnik je vodio:      Zapisnik overava: 
Milan Jelić, tehnički sekretar       Željko Trajković, predsednik 
 
 
 
 


